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  על סדר היו�:

 . 2014שנת  – 3דיו� בדוח כספי רבעו�  .1

ורו� על ארבעה כקוורו� קובע לצור) המלצות ועדת הכספי� החליטה להשאיר את הקו

והגזברות לעמידה . היא מברכת על העשייה של ראש העיר 3והחלטות. הוועדה דנה ברבעו� 

.  הוועדה ממליצה לשי� דגש על נושא הגבייה, כדי להגביר ולעמוד ביעדי ביעדי התקציב

הגבייה כפי שנקבעו ואושרו. הוועדה מבקשת לחזק את הפועלי� למצוא פתרו� לנושא 

שניתנו לנושא חינו), רווחה האיכותיי� האשפה, שמעיק מאוד על התקציב. המשקלות 

.ממליצי� לדרוש של העירייה ושיפור השירות ממשיכי� להיות חלק גדול מהתקציב

   מתאגיד המי� להעביר את החשבוניות לעירייה בזמ�. 

אנחנו מקווי� מאוד שהתוצאה בגמר שנת התקציב, כפי שאנחנו ג� מתרשמי� מהגזבר, 
   תקציבי .תעמוד ככל שנית� קרוב לאיזו� 

  


